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Protokół nr II / 2018 

Z Sesji Rady Gminy Krzemieniewo 

30 listopada 2018 r. 

 

 

                 Obrady sesji Rady Gminy w Krzemieniewie odbyły się 30 listopada 2018 r. o godz. 

13oo w sali narad Urzędu Gminy w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad  dokonał Przewodniczący Rady Pan Mirosław Krysztofiak, który serdecznie 

powitał obecnych radnych, sołtysów i zaproszonych gości: Radosława Sobeckiego Wójta, 

Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy, Longinę Szulc – Sekretarza Gminy, .(listy 

obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokółu). 

Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził,  że w obradach udział bierze 

15  radnych  zatem Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad : 

 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Przyjęcie projektu protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

4. Ukształtowanie się stałych Komisji Rady : 

-  Komisja rewizyjna, ( druk nr 4) 

-  Komisja Skarg , Wniosków i Petycji, ( druk nr 5) 

- Komisja Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki, ( druk nr 6) 

- Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej ( druk nr 7) 

5. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. ( druk nr 8) 

6. Wybór Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. ( druk nr 9) 

7. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na wniosek  jej 

przewodniczącego. (druk nr 10) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Krzemieniewo na 2018 r. ( druk nr 

11). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 - 

2024 . ( druk nr 12 ).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2019. ( 

druk nr 13) 

12.   Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

14.     Wolne głosy, komunikaty. 

15.     Zakończenie sesji. 
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Przewodniczący zapytał radnych, czy są inne propozycje co do porządku obrad.  

Ponieważ nie było uwag do porządku obrad , przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem 

głosowało 15 obecnych radnych. 

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 

 

Ad.2. 

Następnie Przewodniczący poinformował radnych, że projekt protokołu z I sesji Rady Gminy 

został przesłany wszystkim radnym na skrzynki poczty elektronicznej oraz był udostępniony  

do wglądu w sekretariacie biura rady u pani B. Stróżyńskiej. 

 Zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego protokołu. Ponieważ uwag nie 

wniesiono, Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu. Za 

przyjęciem głosowało 15 obecnych radnych. 

 

Ad.p.3.  

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący zaprosił radnych do składania interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

Radny Michał Michalski poruszył sprawę wyboru dostawcy energii elektrycznej, w celu 

zaoszczędzenia środków budżetowych. 

Radny Leszek Kruk – nawiązał do przedmówcy i poinformował o sytuacji na Orliku w 

Krzemieniewie, gdzie pali się 14 lamp skierowanych tylko na boisko, gdzie nikt nie korzysta 

z tego obiektu. 

Radna Henryka Przybylska – zapytała o realizację zadania pn. „Otwarta Strefa 

Aktywności” w Belęcinie , czy będzie skończone w tym roku, bo prace trwają zbyt długo.  

Radny Roman Długi poruszył sprawę błąkających się psów miejscowości w Krzemieniewo, 

oraz sprawę światłowodów, które ma realizować firma INEA, 

Radny Tomasz Adamczak prosił o przybliżenie realizacji projektu „ Ja w internecie”, do 

którego przystąpiła gmina Krzemieniewo. 

Radny Piotr Majchrzak, prosił o naprawę oświetlenia w Luboni w kierunku kaplicy. 

 

Ad.4. 

 

Następnie przystąpiono do ukształtowania się stałych komisji rady , zgodnie z art.18a pkt 1 i 2 

oraz art.19 pkt 1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący Rady przypomniał, że – 

zgodnie ze statutem – w Radzie Gminy Krzemieniewo powinny zostać powołane cztery 

komisje  stałe: 

1. Komisja Rewizyjna, 

2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Są to dwie obligatoryjne komisje, które wynikają z przepisów o samorządzie 

gminnym. 

Kolejne komisje to : 

3. Komisja Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki, 

4. Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej. 

 

Poprosił panią Sekretarz o przedstawienie zakresu działania poszczególnych komisji. 

Po przedstawieniu przez Panią Longinę Szulc, zakresu działania stałych Komisji Rady, 

Przewodniczący poprosił radnych o zdeklarowanie, w której komisji chcieliby pracować 

przypominając jednocześnie, że zgodnie ze statutem gminy, radny może być członkiem jednej 

komisji. 

Wyjątkiem jest Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, gdzie członkiem może być również 

radny przynależący do innej Komisji poza Przewodniczącym i Wiceprzewodniczącym Rady. 

Radni kolejno deklarowali swą wolę, wpisując się na listę z interesującą ich komisją. 

Ponieważ do Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej zgłosiło się 8 radnych, a do 

Komisji Rewizyjnej tylko dwóch radnych, poprosił o rozważne podejście do sprawy i 

zdeklarowanie się do pracy w  Komisji Rewizyjnej, która jest bardzo ważną Komisją. 

Po deklaracji wszystkich radnych , Przewodniczący  przedstawił powstałe  składy osobowe 

poszczególnych stałych komisji Rady: 

 

Komisja Rewizyjna: 

 

1. Piotr Majchrzak 

2. Roman Długi 

3. Henryka Przybylska 

4. Aleksandra Kolasińska 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji : 

 

1. Henryka Przybylska 

2. Roman Długi 

3. Michał Michalski 

4. Krystian Dutkiewicz 

 

Komisja Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki : 

 

1. Andrzej Banaszak 

2. Leszek Kruk 
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3. Mirosław Wasiółka 

4. Bernadeta Busz 

 

Komisja Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki : 

 

1. Jolanta Adamczak 

2. Michał Michalski 

3. Katarzyna Wysocka 

4. Krystian Dutkiewicz 

5. Marcin Kmieć 

6. Tomasz Adamczak 

 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektami uchwał, 

powołujących poszczególne stałe komisje Rady w składach wyżej wymienionych. 

Za przyjęciem uchwały powołującej Komisję Rewizyjną w głosowało 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały powołującej Komisję Skarg, Wniosków i Petycji głosowało 15 

radnych 

Za przyjęciem uchwały powołującej Komisję Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki 

głosowało 15 radnych,  

Za przyjęciem uchwały powołującej Komisję Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej 

głosowało 15 obecnych radnych. 

Powyższe cztery uchwały zostały przyjęte jednogłośnie i stanowią załączniki nr 3, 4, 5 i 6  do 

protokółu. 

 

Ad. p. 5 

 

Przewodniczący Rady przypomniał zebranym, że kompetencją Rady jest wybór 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i że Rada dokonuje tego wyboru w głosowaniu 

jawnym.  

Poprosił o podanie kandydatów do pełnienia tej funkcji.  

Radny Roman Długi zgłosił kandydaturę radnego Piotra Majchrzaka, krótko rekomendując 

jego osobę.  

Radny Piotr Majchrzak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono w związku z powyższym Przewodniczący przeprowadził 

głosowanie . 

Za zgłoszonym radnym Piotrem Majchrzakiem na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej na obecnych 15 radnych głosowało 15 radnych . 

Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybrano Pana Piotra Majchrzaka. 
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W związku z powyższym, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz  przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,.  

Uchwała została więc przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7  do protokółu. 

Radny Piotr Majchrzak podziękował za zaufanie i zapewnił radnych, że obowiązki będzie 

sprawował zgodnie ustawowym zakresem działania. 

 

Ad.p.6. 

 

Przewodniczący poinformował, że rada gminy również wybiera przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym. 

W związku z powyższym prosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 

Radny Roman Długi zgłosił kandydaturę pani Henryki Przybylskiej, krótko rekomendując jej 

osobę. 

Radna Henryka Przybylska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Następnie radny Tomasz Adamczak zgłosił kandydaturę pana Michała Michalskiego, krótko 

rekomendując jego osobę. 

Radny Michał Michalski podziękował za rekomendację, i nie wyraził zgody na kandydowanie 

na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Ponieważ innych kandydatów nie zgłoszono Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

kandydaturą radnej Henryki Przybylskiej. 

Za przyjęciem kandydatury radnej H. Przybylskiej na Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji głosowało 15 obecnych radnych. 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, oraz przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych, Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. p.7. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powinna 

wystąpić z wnioskiem w sprawie kandydatury na swojego zastępcę. 

Radna Henryka Przybylska wystąpiła w prośbą o ogłoszenie 10 min przerwy w obradach, aby 

jej Komisja mogła się spotkać, w celu zaproponowania zastępcy przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponowała kandydaturę 

pana Krystiana Dutkiewicza na zastępcę Przewodniczącej Komisji. 
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Radny Krystian Dutkiewicz wyraził zgodę . 

Następnie Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie nad uchwałą w sprawie wyboru 

zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednomyślnie i stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. p. 8 

Kontynuując obrady Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Krzemieniewo w roku 2018. 

Pani Dorota Andrzejewska – Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały został 

przesłany radnym wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, dlatego radni mieli możliwość 

zapoznania się z zaproponowanymi zmianami w budżecie bieżącego roku. 

Przewodniczący Rady zapytał o ewentualne pytania i uwagi do zaproponowanej uchwały. 

Radna Henryka Przybylska prosiła o bliższe informacje nt. programu „Ja w internecie” 

Pani Skarbnik poinformowała, że jest to program w ramach działania Polska Cyfrowa, gdzie 

gmina może pozyskać środki zewnętrzne, na szkolenia kompleksowe dla osób w różnych 

przedziałach wiekowych. 

Wójt Radosław Sobecki również zabrał głos w sprawie programu i przekazał radnym, że 

nabór osób będzie się odbywał w specjalny sposób, a informacja będzie udostępniona na 

stronie internetowej Gminy. Docelowo program obejmował będzie 70 osób.  

Radny Michał Michalski – zapytał o środki na koszty postępowania sądowego i 

prokuratorskiego. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że należy takie środki zaplanować ponieważ, środki zaplanowane w 

budżecie to zabezpieczenie innego wydatku. 

Następnie Pan Michalski zapytał o sprawę wodociągowania wsi Bojanice. 

Wójt odpowiedział, że nie ma szans na realizację zadania w roku bieżącym, ponieważ nie 

zdążymy przeprowadzić procedury przetargowej. 

Środki na to zadanie będą zagwarantowane w roku przyszłym. Problemu wody w Bojanicach 

nie możemy odkładać,  ponieważ jest ona dopuszczona do spożycia warunkowo przez 

Sanepid. 

Radna Henryka Przybylska zapytała z czego wynika podwyższenie stawki na składkę dla Izby 

Rolniczej. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wysokość składki, to  2 % od zebranego podatku rolnego wraz z 

odsetkami. 

Ponieważ innych uwag i pytań nie było Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p. 9. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian do wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2024 

przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyjaśniła radnym, co to jest prognoza wieloletnia. 

Poinformowała również, że w ustawie o finansach publicznych zapisane jest, że wieloletnia 

prognoza finansowa musi być spójna z budżetem gminy, dlatego każda zmiana budżetu musi 

być zapisana również w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Ponieważ pytań i uwag do przedłożonego projektu uchwały nie było, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.10. 

 

Pani Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie Programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi w 2019 r. 

Następnie Radny Tomasz Adamczak zwrócił się z pytaniem w jakim terminie organizacje 

pozarządowe mogą  składać wnioski na uzyskanie środków finansowych. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że Program to rozszerzenie ram działania, w dalszym ciągu należy 

sprawę uregulować Zarządzeniem Wójta, w którym wskaże się termin i wysokość środków 

możliwych do uzyskania, jeżeli będzie się spełniać  wymogi określone w zarządzeniu. 

 

Ponieważ innych pytań nie było  Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

Za uchwała głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.11. 

 

Wójt odpowiedział na interpelacje i zapytania następująco : 

- w sprawie poboru energii elektrycznej, wyjaśnił że gmina przeprowadziła przetarg na 

dostawę energii w 2017 r., na lata 2018 do 2019 , mamy podpisaną umowę z firmą ENEA, 

gdzie wynegocjowaliśmy stałą opłatę, która jest korzystna i wynosi 0,22 zł za 1 kV. 
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 - w sprawie oświetlenia boiska „Orlik” w Krzemieniewie, wyjaśnił, że w przypadku 

bezpośredniego podłączenia jednorazowo wszystkich świateł, pobór jest niższy, a w związku 

z tym niższy koszt. 

Jednak przyjrzymy się bliżej tej sprawie , poza tym okres jesienny powoduje, że wcześniej 

zapalają się światła, ponieważ jest wcześniej ciemno. 

- otwarta strefa aktywności w Nowym Belęcinie, na zadanie to mamy podpisaną umowę w 

sprawie dofinansowania ze środków zewnętrznych, od samego początku realizacji zadania 

mamy trudności z wykonawcą, który nie wywiązuje się z terminów, ale prawdopodobnie do 

końca roku zadanie to będzie skończone, 

- w sprawie błąkających się psów, problem ten pojawia się cyklicznie, że wszystkich 

miejscowości gminy mamy sygnały o błąkających się psach, problem ten nie zniknie, aż psy 

obowiązkowo nie będą czipowane, wtedy można odnaleźć właściciela i wyciągnąć od niego 

konsekwencje, 

- sprawa projektu „Ja w internecie” została wyjaśniona przy omawianiu budżetu na dzisiejszej 

sesji, 

- w sprawie oświetlenia alejki w Luboni rozpoznamy problem, 

- sprawa światłowodu w Krzemieniewie, wójt wyjaśnił, że gmina nie jest związana z 

inwestorem światłowodów, są to inwestycje realizowane poza gminą, kontakt z inwestorem 

mamy, jak występują o zajęcie pasa drogowego w drodze gminnej. 

 

Ad.p.12. 

W wolnych głosach i wnioskach Wójt Radosław Sobecki poinformował, że od następnej sesji 

wprowadzony będzie stały punkt do porządku obrad pn. informacja wójta nt. pracy w okresie 

międzysesyjnym . 

Następnie zapowiedział, że od 01 stycznia 2019 r. powoła  na stanowisko zastępcy wójta, 

panią Joannę Nowacką, mieszkankę Nowego Belęcina, która obecnie pracuje w Gminie 

Bojanowo, na stanowisku Kierownika Referatu.  

Zebrani przyjęli wiadomość z aprobatą. 

Sołtys wsi Kociugi wystąpił z następującymi problemami: 

- należy prześwietlić drzewa przy drodze z Kociug do Pawłowic, 

- postawić prawidłowo znaki drogowe z Kociug do Drobnina, ponieważ są potrącane przez 

samochody, 

- w Krzemieniewie na ul. Wiejskiej przy wjeździe na ul. Przemysłową jest bardzo wysoki 

próg zwalniający, prosił aby go obniżyć. 

Radny Krystian Dutkiewicz, poruszył sprawę pracy animatorów sportu na boiskach „Orlik”, 

prosił o rozważenie możliwości wydłużenia im pracy na cały rok. 

Wójt odpowiedział , że  Orliki pracują 9 miesięcy, tj.  od miesiąca marca do listopada, 

dlatego, że taki jest warunek dofinansowania z Ministerstwa Sportu. 
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Sołtys wsi Garzyn , poruszył sprawę przydomowych przepompowni, które nie działają tak, 

jak powinny i ciągle wylewają, zapytał gdzie te uszkodzenia zgłaszać. 

Wójt odpowiedział, że bezpośrednio do Urzędu Gminy, ale zaznaczył , że awarie wynikają z 

nieprawidłowego użytkowania, bo były już takie zgłoszenia i pracownicy oczyszczalni, 

udrażniali te przepompownie przydomowe. 

Sołtys wsi Brylewo, prosił o wycięcie gałęzi przy bloku nr 9 w Brylewie. 

Sołtys wsi Bojanice prosił, aby przyjrzeć się realizacji ścieżki pieszo- rowerowej, czy jest 

przewidziane odprowadzenie wody przy Grilowisku, ponieważ na dzień dzisiejszy woda 

spływa na boisko sportowe. 

Wójt odpowiedział, że sprawę przekaże inspektorowi nadzoru.  

Jeżeli chodzi o zabezpieczenie od strony pola, nie było ujęte w projekcie, dlatego nie będzie 

to robione, a teren jest bardzo trudny. 

Budowa ścieżki jest bardzo kosztowna. Budowana jest zgodnie z projektem, a koszt to 500 

tys. zł 

Radny Roman Długi zgłosił, że na skrzyżowaniu ulic Spółdzielczej i Zielonej w 

Krzemieniewie próg zwalniający, pomimo ciągłych napraw jest  zarwany. 

Radny Piotr Majchrzak  zaproponował, aby w gazecie gminnej podać informację, ile gmina z 

budżetu wydaje pieniędzy na utrzymanie schroniska dla bezdomnych psów, oraz ile kosztuje 

utrzymanie jednego psa w schronisku. Mieszkańcy  powinni być świadomi ile środków należy 

wydać na bezdomne psy z budżetu gminy. 

Radny Tomasz Adamczak, prosił, aby zrobić przegląd drzew na boisku wielofunkcyjnym w 

Pawłowicach. 

Radny Michał Michalski poruszył sprawę obsługi rady gminy, ponieważ w statucie zapisane 

było, że jedna osoba będzie zajmować się obsługą rady gminy. 

Wójt odpowiedział, że w ciągu roku sprawa będzie załatwiona i jedna osoba będzie 

odpowiedzialna za prace rady gminy, na dzień dzisiejszy pozostaje bez zmian, tzn. obsługę 

Komisji Rady będą prowadzić pracownicy merytoryczni. 

 

Ad. 13. 

 

Ponieważ porządek obrad Sesji został zrealizowany, Przewodniczący Rady  podziękował 

zebranym za udział w II sesji i obrady zamknął o godz. 1530.  
 

 
 
 

Protokółowała: 

  

 

 
Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 

 

 

 
(Bogusława Stróżyńska)  ( inż. Mirosław Krysztofiak) 
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